
 
 
 

ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DEL COMITÈ DE QUALITAT DE 
LA FACULTAT DE FÍSICA DE 16 DE DESEMBRE DE 2021 

 
El dia 16 de desembre de 2021, sota la presidencia de Manel Perucho i Pla, i amb 
l’assistència de les persones indicades a continuación, es reuneix el Comitè de Qualitat 
de la Facultat de Física de la Universitat de València en sessió ordinària per tractar els 
següents punts de l’ordre del dia.  
 
Assistents: Manel Perucho i Pla (President), Jordi Vidal Perona (President de les CATs del Grau en Física i 
del Grau en Òptica i Optometria), Juan Zúñiga Román (Director del Màster en Física Avançada), César 
Coll Company (Director del Màster en Teledetecció), Rosa Mª Cibrián Ortiz de Anda (Directora del 
Màster en Física Mèdica), Walter Furlan (Director del Màster en Optometria Avançada i Ciències de la 
Visió), Miquel Martínez Castelló (representant de l’alumnat) i Mª Vanessa Cámara Vallés (tècnica de la 
Unitat de Qualitat, en línia). 
 

Punt primer. Aprovació, si escau, de les actes de les reunions ordinàries de data 28 de 
febrer de 2020 i 24 de juliol de 2020.  

No hi ha comentaris respecte les actes, que s’aproven per assentiment. 

Punt segon. Informe del President de la Comissió.  

El president informa sobre les tasques que s’han realitzat en els darrers mesos, 
centrades en els documents relatius al procés d’acreditació dels graus. Dona detalls dels 
resultats de les enquestes sobre les quals s’han realitzat els informes, i que han quedat 
detallats en l’Informe de Qualitat que s’aporta com documentació a aquesta reunió per 
a la seua aprovació, si escau, en el punt 4 de l’ordre del dia. En particular, cal fer èmfasi 
en l’orientació professional de l’alumnat, en millorar la pàgina web, procés que ja es 
troba en marxa, segons indica el President del Comitè, i en aspectes com la càrrega de 
treball en tercer i quart cursos del grau en Física.  

Punt tercer. Informació sobre el procés de renovació de l'acreditació dels graus del 
centre. 

El president del Comitè informa sobre el calendari del procés d’acreditació, deixant 
constancia que s’ha complert els terminis establerts a tal efecte i especificant que la 
visita de la comissió dessignada per a l’avaluació dels graus del centre tindrà lloc a meitat 
del mes de gener, en una sola jornada. Tant el President del Comitè com la Sra. Vanessa 
Cámara (técnica de la Unitat de Qualitat) mostren la seua satisfacció amb el treball 
realitzat i les evidències de qualitat dels graus del centre. 

 



Punt quart. Aprovació, si escau, de l'Informe de Qualitat per al curs 2019/20. 

Es procedeix a la votació. L’informe és aprovat per unanimitat dels presents. 

Punt cinquè. Torn obert de paraules. 

No hi ha intervencions. 
 
 
Vist-i-plau 
 
El President         La Secretària 
 
 
 
 
 
Manel Perucho     Mª Ángeles Sáez 
 
 
 


